
وزارت نقد به از وکالت نسیه  
«نسل فردا» ماجراى استعفاى وزیر آموزش و پرورش را از بهارستانى ها پیگیرى مى کند؛

محمــد بطحایى وزیرآمــوزش و پرورش 
هم اســتعفا داد، اما نه بــراى اینکه برود، 
بلکه به گفته خــودش کاندیداى مجلس 
شوراى اسلامى شود و خدماتش به جامعه 
را در بهارستان ادامه دهد. دلیلى که اتفاقاً 
دقایقى پس از انتشــارخبر اســتعفایش، 
مورد نقــد جدى و طنــز در میزگردهاى 
رسمى و غیررسمى و شبکه هاى مجازى 
قرارگرفــت.... این اســتعفا و علتش نیز با 
شاید و بایدهایى همراه است که در ادامه به 

بخشى از آن اشاره مى شود.
 بطحایى نتوانست شعارها و 

وعده هایش را عملى کند
جبار کوچکى نــژاد، نایب رئیس 
اول کمیسیون آموزش و تحقیقات مجلس 
شوراى اسلامى درگفت وگوى اختصاصى 
با «نســل فردا» پیرامون اســتعفاى وزیر 
آموزش و پرورش ابتــدا به قول و قرارهاى 
او براى رســیدگى به مشکلات فرهنگیان 
اشاره کرد و اظهار داشت: جناب بطحایى 
یک سرى وعده هایى به آموزش و پرورش 
و فرهنگیان داده بود که یکى از وعده هاى 
پررنگ ایشان بحث رتبه بندى معلمان بود، 
گویا نتوانســت دردولت پیش ببرد و این 

لایحه در دولت ماند.
وى ادامه داد: دومین وعده بطحایى موضوع 
خرید خدمات بود که دولت در بودجه سال 
98 در تبصره 21 تلاش مى کرد 50 درصد 
آموزش و پرورش را واگذار کند که این هم 
با اصل قانون اساســى و قانون برنامه نیز 
منافات داشت و جناب وزیر دراین بخش 
نیز نگرانى هایى داشت. خب این سیاست ها 

با یکدیگرنمى خواند.
کوچکى نژاد، اجراى سند 2030 را از دلایل 
دیگر اســتعفاى وزیر آمــوزش و پرورش 
عنوان کرد و گفت: دولت به دنبال این بود 
که ســند 2030 را در مدارس اجرا کند و 
بدنه آموزش و پــرورش مقاومت مى کرد، 
وزیر هم به شکلى با بدنه آموزش و پرورش 

هماهنگ بود.
نایب رئیــس اول کمیســیون آموزش و 
تحقیقات مجلس دهم با بیان اینکه این ها 

بخشى از دلایل تصمیم وزیر براى استعفا 
بود، گفت: البته ایشــان دو هفته قبل در 
کمیسیون آموزش حضور پیدا کرد و وقتى 
در صحن اخطار گرفت معلــوم بود که در 
داخل آموزش و پرورش با مشکلاتى مواجه 
هستند و بعضى از ایده ها را به ایشان تحمیل 
مى کردند. وى درپاســخ به این پرســش 
که«آیا اختیارات در وزارتخانه بیشــتر از 
مجلس نیســت و به ویژه درمقــام وزارت 
نمى توانست خدمت رسانى بیشترى داشته 
باشد؟» بیان داشت: اصولاً پست هایى چون 
وزارتخانه به نمایندگان پیشنهاد مى کنند 
براى آنکه هم اختیارات بیشتر است و هم 
شعاع عملکردهاى اجرایى بیشترى دارد. 
پس عقل حکم مى کند در وزارتخانه باقى 
بماند. مگر اینکه هــم در وزارتخانه و هم 
با دولت دچار مشکل شــوند و نتوانند کار 
را ادامه دهند آن وقــت آبرومندانه اعلام 
مى کنند که «مى خواهم به مجلس بیایم و 

استعفا مى دهم.»
بطحایى باید مــرد و مردانه   
مى آمد و حرف هایش را مى زد

قاسم احمدى لاشــکى، نایب رئیس دوم 
کمیســیون آموزش و تحقیقات مجلس 
شوراى اســلامى نیز از دیگرنمایندگانى 
است که درگفت وگوى اختصاصى با ما در 
مورد ماجراى اســتعفاى بطحایى نظرات 

قابل تاملى را ارائه داد.
وى اظهارداشت: اســتعفاى ناگهانى وزیر 
محتــرم آمــوزش و پــرورش خیلى ها را 
درشوك فرو برد، ماهم بســیار متأسف و 
متعجب شدیم. با این حال اصلاً این زمان 
براى اســتعفاى وزیر آمــوزش و پرورش 
مناسب نبود. لاشکى ادامه داد: بنده به رغم 
اینکه به اخــلاق و ادب جنــاب بطحایى 
معتقدم و به ایشــان علاقه منــدم، اما اگر 
واقعیت امر این باشد که براى کاندیداتورى 
مجلس اســتعفا کرده اند کــه البته بعید 
مى دانم علت این باشــد، بــه نظر من کار 
خوبى انجام نشــد. الان فصــل امتحانات 
دانش آموزان است، 14 و سه دهم میلیون 

دانش آموز درگیرفصل امتحانات هستند. 
چشم برهم بزنیم مهرماه فرا مى رسد و از آن 
طرف با یک جمعیت بزرگ حدوداً 80 هزار 
نفرى در حال بازنشســته شدن مواجهیم 
که هیچ جایگزین نیروى انسانى برایشان 

مشخص نیست.
نایــب رئیــس دوم کمیســیون آموزش 
و تحقیقات مجلس شــوراى اسلامى در 
این باره به وضعیت کمبود معلم اشــاره و 
تصریح کرد: سال گذشته در وزارت آموزش 
و پرورش ما با سیلى صورتمان را سرخ نگه 
داشتیم. کمبود شدید معلم در بسیارى از 
نقاط بروز و ظهور داشــت و الان یک نفر 
بخواهد صحنه را ترك کند آیا نباید براى 
اول مهر دغدغه داشته باشیم که برمدارس 

و دانش آموزانمان چه خواهد گذشت؟
وى افزود: نکته بعــدى موضوع رتبه بندى 
معلمان است. امسال با ســختى تمام در 
تلفیق بودجه به رغم اینکه دولت نامهربانى 
کرد و بودجه اى را در لایحــه نیاورد الزام 
کردیم براى شــروع به کار 2000 میلیارد 
تومان اعتبار شود، ما منتظرهستیم از تاریخ 
98/7/1 اجرایى شود، وقتى تشکیلات به 
این عریض و طویلى وزیر نداشته باشد چه 

اتفاقى رخ مى دهد؟
لاشکى گفت: اگر واقعیت هاى استعفا غیر از 
بحث کاندیداتورى مجلس است باید آقاى 
وزیرشفاف اعلام کند که داستان چیست 
و اگر صرفاً براســاس کاندیداتورى بوده به 
نظرمن دیر اســتعفا داد. نباید با آموزش و 
پرورش بازى شود. ایشان مى توانست شش 
ماه پیش این کار را انجام دهد، اما ایستاد 
و دقیقاً درآخرین روزى که وزارت کشــور 
مهلت داد این اقدام را انجــام داد. چنین 
تاکتیکى نشــان مى دهد اگــر صرفاً براى 
کاندیداتورى بوده شخص برمنافع جمعى 
ترجیح داده شده است و اصلاً براى وزارت 

آموزش و پرورش زیبنده نیست.
نایب رئیــس دوم کمیســیون آموزش و 
تحقیقات مجلس در توضیح بیشــتر این 
اســتعفا به ماجراى محمدعلــى نجفى 

وزیراســبق آموزش و پرورش اشاره کرد 
و بیان داشــت: داســتان تلخــى که در 
روزهاى اخیــر براى آقاى نجفــى رخ داد 
را همه مى دانیم. به هرحال ایشــان هم 9 
ســال وزیر آموزش و پرورش بود و فضاى 
بســیار بدى را درآموزش و پرورش ایجاد 
کرد. آن وقت بازهم از این دست کارها که 
استعفایى در این زمان اتفاق بیفتد درست 
است؟ به نظرمن براى یک وزارتخانه مهم 
و اثرگذاراصلا زیبنده و زمان مناسبى نبود.

لاشکى تصریح کرد: انتظار داریم اگر غیر 
از بحث کاندیداتورى مجلس اســت حتماً 
به خاطر شأن و شــخصیتى که دروجود 
آقاى بطحایى است خودشان رسماً اعلام 
کنند نیت این نبوده والا اگر این بوده باید 
ماه ها قبل این اتفاق مى افتاد تا وزارتخانه 
برایش تعییــن تکلیف کنــد. وى اعلام 
کرد: امروز هرکســى بخواهــد بیاید این 
مســئولیت را بپذیرد کار بسیار دشوارى 
پیش رو دارد. نیروى انسانى ما درآموزش و 
پرورش واقعاً ساماندهى شده نیست. نظام 
رتبه بندى معلمان وضعیتش مشــخص 
نیســت، تعیین تکلیف خریــد خدمات و 
حق التدریسى ها، پیش دبستانى و نهضت 
سوادآموزى مشخص نیست باید از ماه ها 
قبل ساماندهى مى شــدند. مهم تر از همه 
10 هزار و پانصد میلیارد تومان معوقات و 
بدهى است که براى آموزش و پرورش وجود 
دارد و دولت هم براى اجراى آن مدام دست 
روى دست مى گذارد. بنابراین با این همه 
دغدغه، چالش و شکاف هایى که درآموزش 
و پرورش سراغ دارم الان زمان استعفا دادن 
نبود و ضمن عذرخواهى از آقاى بطحایى به 
شدت از این تصمیم ایشان گله مندم که در 
این زمان سخت آموزش و پرورش را تنها 
گذاشتند. بدون شک دولت بر مشکلات یاد 
شده اشراف کامل دارد، اما اینکه چگونه با 
استعفاى وزیر دراین شرایط موافقت شده 
جاى سوال است. لاشکى تصریح کرد: بعید 
مى دانم استعفاى وزیر براى کاندیداتورى 
مجلس باشــد واقعاً بعید مى دانم. ضمن 

اینکه بیش از دو ســال از زمان دولت باقى 
مانده و این عمر کمى نیســت که جناب 
بطحایى نتوانند در وزارتخانه خدمت کنند. 
واقعاً نمى دانم در مجلس چه چیزى هست 

که در وزارتخانه نیست.
وى با بیان اینکه امیدواریم جناب بطحایى 
هرچه زودتر شفاف سازى کند، ادامه داد: 
من خودم بیش از هفت ســال است که در 
مجلس حضور دارم. در مجلس چه کارى 
مى توانیم انجــام دهیم که مثلاً ایشــان 
بهتــر مى توانند خدمت کننــد؟ درحالى 
که در وزارتخانه اختیارات تــام دارد آنجا 
شــوراى عالى، آموزش و پرورش را دارد و 
خیلى از جاها مى تواند اثرگذارباشد. اینکه 
مى خواهد بیاید درمجلس واقعاً نمى دانم 
چه کارى مى خواهد انجــام بدهد که در 

وزارتخانه نمى توانست انجام بدهد.
لاشــکى درپاســخ بــه اینکه آیــا دولت 
نمى توانســت با این استعفا موافقت نکند، 
اظهار داشت: معناى استعفا 50، 50 است. 
مانند خواستگارى اســت یا مى پذیرد یا 
خیر. دولت باید شــرایط را درك مى کرد 
و مى گفت صلاح نیســت ایــن وزارتخانه 
را تنهــا بگذاریــد. وى به موضوع پاســخ 
وزیر به نمایندگان نیزاشــاره کرد و گفت: 
بطحایى باید براى هفته آینده به مجلس 
مى آمد و درباره نظــام رتبه بندى معلمان 
و سایرســوالات پاســخ مى داد البته بعید 
مى دانم این موضوع ربطى به اســتعفایش 
داشته باشــد، اما وزیر باید پاسخگو باشد. 
اگر هــم بود بایــد مى آمد شــفاف اعلام 
مى کرد«من مى خواهم کارى انجام بدهم، 
اما سازمان امور استخدامى وبرنامه بودجه 
و رئیس جمهور تن نمى دهند». به هرحال 
باید براى این قشــر فهیم اطلاع رســانى 
مى کرد. اگر براى این موضــوع رفت باید 
مردانه مى آمد و مى گفت « خودم را به خاطر 

دانش آموز و معلم فدا کردم».
نایــب رئیــس دوم کمیســیون آموزش 
مجلس دهم درپایان یادآورشد: منتظریم 
تا فردا یکشنبه، در کمیسیون این موضوع 
مطرح شود و ان شــاءاالله آخرین اطلاعات 

دراختیارتان قرار خواهد گرفت.

مدیرکل راه و شهرسازى استان مرکزى:

الحاق دریاچه کوکبیه شازند
 به اراضى ملى استان مرکزى

اراك/  رضوان داودى جم
News.arak93@gmail.com

مدیرکل راه و شهرسازى استان مرکزى از الحاق 
دریاچه کوکبیه شازند به اراضى ملى استان خبر 
داد. احمد مرزبان گفت: دریاچه کوکبیه شازند 
که اخیراً وسعت یافته است در اواخر سال گذشته 
طى مراحل قانونى از منابــع طبیعى منفک و با 
اخذ سند در بانک زمین اراضى دولتى ثبت شد. 
وى افزود: این اراضى داراى کاربرى فضاى سبز 
و گردشگرى اســت و در نظر اســت به صورت 
قانونى به سرمایه گذاران و شهردارى جهت رفاه 
حال مردم استان و منطقه واگذار شود. این مقام 
مسئول گفت: به دلیل زیبایى، جذابیت و کاربردى 
بودن دریاچه فوق اخیــراً بعضى متصرفان اقدام 
به برقرارى قایقرانــى در آن کرده اند که با آن ها 

برخورد قضایى و قانونى شده است.

رئیس اورژانس اجتماعى:

بهزیستى به 160 خودروى 
مناسب سازى شده نیاز دارد

ایرنا: رئیــس اورژانــس اجتماعى ســازمان 
بهزیستى کشــور با اشــاره به نیاز این سازمان 
به 160 خودروى مناسب ســازى شده، گفت: 
خودروهــاى مناسب ســازى شــده  یکــى از 
اولویت هاى اساســى براى تکمیل چرخه ارائه 
خدمات اســت که امیدواریم اعتبارات لازم از 
سوى سازمان برنامه و بودجه کشور تامین شود.
رضا جعفرى اضافه کــرد: منظور از خودروهاى 
مناسب سازى شده، خودروهایى هستند که در 
قســمت انتهایى آن ها اتاق مشاوره تعبیه شده 
است و لوازمى مانند یخچال و وسایل پذیرایى 
وجود دارد تا فضاى امنى براى آسیب دیدگان و 
مراجعان جهت مشاوره ایجاد شود.جعفرى ادامه 
داد: گاهى این خودروها در مناطق حاشیه شهرها 
یا میادین شلوغ شهرســتان هایى که اورژانس 
اجتماعى در آن ها تازه افتتاح شده است، مستقر 
مى شوند تا مردم با خدمات آن ها آشنا شوند و 
همچنین مشــاوره هاى لازم را دریافت کنند.
رئیس اورژانس اجتماعى ســازمان بهزیستى 
کشور تصریح کرد: این سازمان در حال حاضر 
400 خودروى اورژانس اجتماعى در اختیار دارد 
و به 160 خودروى دیگر نیازمند است. قبلا این 
خودروها از خارج وارد مى شدند، اما طبق مصوبه 
دولت واردات خودرو ممنوع شده است و باید از 

تولیدات داخلى استفاده کنیم.

قتل به خاطر نوشابه

حسن دهانى / گروه جامعه
   M.Yadegari@gmail.com

سرهنگ محمد جلینى با اعلام خبر فوت مشکوك 
پیرمرد مغازه دار دربــاره جزئیات این خبر اظهار 
کرد: زنى 32 ساله به همراه دختر سه ساله اش براى 
خرید نوشابه وارد مغازه اى در محله بیسیم شدند. 
سرکلانتر ششم پلیس پیشگیرى تهران ادامه داد: 
این زن جوان پس از خرید نوشابه و پرداخت پول 
به مغازه دار، نوشابه را به دخترش داد، اما شیشه از 
دست دختربچه به زمین افتاد و شکست که مادر 
از مغازه دار خواســت به آن ها یک شیشه نوشابه 
دیگر بدهد. وى تصریح کرد: مغازه دار که پیرمردى 
84 ساله بود، از این کار امتناع کرده و با زن جوان 
درگیرى لفظى پیدا کرد تا اینکه درگیرى به خارج 
از مغازه کشیده و تبدیل به درگیرى فیزیکى شد. 
جلینى افزود: درگیرى ادامه داشت تا اینکه یک 
راکب موتورســیکلت (مردى 27 ساله) با دیدن 
این صحنه، از زن جوان خواســت بــه درگیرى 
خاتمه دهد و زن جوان همراه با دخترش سوار بر 
موتورسیکلت این فرد شده و از محل دور شدند. 
سرکلانتر ششم پلیس پیشــگیرى تهران بزرگ 
خاطرنشــان کرد: پیرمرد پس از ایــن ماجرا، در 
صدد تماس با پلیس بود که ناگهان حالش بد شد 
و به روى زمین افتــاد، لحظاتى بعد با تماس هاى 
مردمى، اورژانس در محل حاضر و پس از معاینات 
اولیه مشخص شد این پیرمرد فوت کرده است. وى 
متذکر شد: عوامل گشتى کلانترى 159 بیسیم 
پس از این حادثه موتورسیکلت مذکور به همراه 
مادر و دختر را در چند خیابان جلوتر از محل حادثه 
مشاهده و زن جوان را همراه راکب موتورسیکلت 
بازداشت کردند. ســرهنگ جلینى تصریح کرد: 
زن جوان به همراه راکب موتورســیکلت تا انجام 
تحقیقات تکمیلى و بررســى نقش آن ها در فوت 

پیرمرد در بازداشت هستند.
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قصه تلخ مرگ جنگل ها 
 ادامه دارد

عباس محمدى/ کارشناس محیط زیست
   Abbas.M@gmail.com

قصه پرغصه آتش سوزى جنگل ها و مراتع، تراژدى 
هر ساله اى اســت که با مرگ تلخ هزاران درخت 
پیوند خورده است.طى روزهاى گذشته متاسفانه 
حریق، چندین هکتار از عرصه هاى طبیعى را در 
بخش هاى مختلف کشور به نابودى کشاند و منابع 
طبیعى را با خطر روبه رو کرد. یکى از استان هایى 
که این روزها حریق عرصه هاى گیاهى را مى توان 
در آن مشاهده کرد کهگیلویه و بویراحمد است. 
غلام حسین حکمتیان، مدیرکل منابع طبیعى 
اســتان کهگیلویه و بویراحمد عنــوان کرد: از 
ابتداى ســال جارى تاکنون 70 هکتار از مراتع و 
جنگل هاى اســتان دچار حریق شده که عمده 
علت آن نیز صاعقه بوده اســت. وى عامل اغلب 
آتش سوزى ها در سال گذشــته را عامل انسانى 
عنوان مى کند و مى افزاید: متأسفانه ما هنوز هم 
براى مهار آتش کمبود امکانات و نیروى انسانى 
داریم و اگر امکانات به روزتر و بیشترى براى مهار 
آتش داشتیم، آتش در زمان کمترى مهار مى شد. 
مدیرکل منابع طبیعى اســتان تاکید مى کند: 
با توجه به بارش هاى بى ســابقه امسال و تقویت 
پوشش گیاهى خطر آتش ســوزى، جنگل ها و 
مراتع اســتان را تهدید مى کنــد و کوچک ترین 
ســهل انگارى و خطاى انســانى مى تواند منجر 
به وقوع آتش ســوزى هاى پرخطر شود.اله مراد 
عفیفى پور مدیرکل بنادر و دریانوردى هرمزگان 
است. وى از ســانحه آتش ســوزى در محوطه 
شرکت «جاسک گستر هرمزگان» واقع در اراضى 
تحت مدیریت منطقه آزاد قشم خبر داد و گفت: 
عامل اصلى بروز حادثه آتش سوزى یک دستگاه 
ریچ استاکر فرسوده در محوطه یاد شده بوده است. 
عفیفى پور افزود: به دلیل همجوارى این تجهیز 
ویژه صفافى و جابه جایى کانتینر با کانتینرهاى 
حامل بشــکه هاى روغن پایه و قیر، دامنه حریق 
افزایش یافت و باعث انفجار بشکه ها و کانتینرهاى 
حامل این محموله ها شــد. وى تصریح کرد:  در 
این حادثه، یکى از پرسنل خدوم یگان حفاظت 
بندر شهید رجایى جان خود را از دست داد.پوریا 
حسن پور، رئیس اداره منابع طبیعى شهرستان 
ساوه نیز از وقوع سه فقره حریق در این شهرستان 
طى روزهاى اخیر خبر داد و افزود:  بیش از 250 
هکتار از مراتع این شهرستان در مناطق سلیجرد، 
سدالغدیر و روستاى جمشــیدآباد ساوه طعمه 
حریق شــد. وى افزود: این حریق ها که عمدتا به 
علت بى توجهى عامل انسانى رخ داد، با تلاش هاى 
نیروهاى مردمى، آتش نشانى و یگان حفاظت از 
اراضى این اداره مهار شد. شیرزاد نجفى مدیرکل 
منابع طبیعى و آبخیزدارى لرســتان هم از مهار 
آتش سوزى مله کوه رومشکان خبر داد و گفت: 
این آتش ســوزى در منطقه مله کوه رومشکان 
اتفاق افتاد و کمتر از سه ساعت مهار شد.به دنبال 
وقوع آتش ســوزى در مناطق خائیز، بدیل، کوه 
حاتم و تنگ بن نیز سرهنگ جمشید محبت خانى 
فرمانده یگان حفاظت محیط زیست کشور گفت: 
براى اطفاى حریق این مناطق از اســتاندارى و 
فرماندارى درخواســت بالگرد کرده ایم. فعالان 
محیط زیست خوزستان اعلام مى کنند که علاوه 
بر مناطق ذکر شــده، منطقه حفاظت شده تنگ 
تــکاب و منطقه علمدار نیز طعمه حریق شــده 
است. سرهنگ جمشید محبت خانى اظهارکرد: 
محیط بانان عملیات اطفاى حریق را در حد خود 
انجام داده اند و این عملیات همچنان ادامه دارد، 
اما براى اطفاى آتش این منطقــه نیاز به بالگرد 

داریم.  

گزارش  

یک شاهد: میترا استاد بعد از رفتن نجفى زنده بودحذف طرح «زوج و فرد» از اول تیر ماه
ایران اکونومیست: مدیر واحد ساماندهى طرح ها و محدوده هاى ترافیکى شهردارى تهران گفت: طرح کنترل آلودگى هوا قطعاً از اول 
تیرماه در تهران اجرا خواهد شد. عمار سعیدیان فر مدیر واحد ساماندهى طرح ها و محدوده هاى ترافیکى شهردارى تهران در واکنش به 
سخنان رئیس پلیس راهور مبنى بر اینکه هنوز طرح ترافیک جدید (حذف زوج و فرد) تائیدیه پلیس راهنمایى و رانندگى را ندارد، اظهار 
کرد: با توجه به زحمات شبانه روزى که همکاران در شهردارى تهران در راستاى آماده سازى سخت افزارى و نرم افزارى اجراى طرح کنترل 
آلودگى هوا انجام داده اند، قطعاً از شنبه اول تیرماه، طرح کنترل آلودگى هوا به جاى طرح زوج یا فرد اجرا خواهد شد. وى با بیان اینکه 
شهروندان به منظور استفاده از 20 روز تردد رایگان در هر فصل در محدوده کنترل آلودگى هوا (زوج یا فرد فعلى)  باید در سامانه تهران من 
my.tehran.ir ثبت نام کنند، گفت: در صورت عدم ثبت نام در سامانه مذکور و تردد در محدوده کنترل آلودگى هوا، جریمه خواهند شد.

خبر آنلاین:  ادعاهاى یکى از همسایه هاى خانه میترا استاد نشان از آن دارد که این زن تا بعد از ورود دختر محمد على نجفى در حمام خانه با مرگ 
دست و پنجه نرم مى کرده و زنده بوده است. یک مرد از اهالى ساختمان برج آرمیتا در منطقه سعادت آباد در خصوص صداهایى که صبح روز جنایت 
از خانه میترا استاد شنیده گفت: چون تا حالا با صداى تیراندازى آشنایى نداشتم، به همین خاطر صبح وقتى با صداى عجیبى که فکر مى کردم صداى 
شلاق یا کمربند زدن روى سنگ یا سرامیک است از خواب بیدار شدم، اما بعد از لحظاتى همه جا ساکت شد و دوباره استراحت کردم و نمى دانم 
چه مدتى خواب بودم که دوباره با صداى یک زن از خواب بیدار شدم. وى افزود: صداى یک زن را شنیدم که به یک مرد مى گفت: حالش اصلاً خوب 
نیست و اینکه باید با اورژانس تماس بگیریم. بنا بر این گزارش، با توجه به اظهارات این همسایه احتمال مى رود که میترا استاد بعد از فرار محمد على 

نجفى زنده بوده و حتى وقتى دختر شهردار سابق تهران وارد خانه مى شود نیز نفس هاى آخرش را مى کشیده است.

عکس خبر اینفوگرافى

ارومیه: محیط بان به حفاظت و کنترل عرصه هاى طبیعــى و حیات وحش مى پردازد.
این تصویر محیط بانان جزایر دریاچه ارومیه را نشــان مى دهد کــه با کمترین امکانات و 

سخت ترین شرایط از حیات وحش این جزایر حفاظت مى کنند.

محیط بانان جزایر دریاچه ارومیه
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نایب رئیس اول کمیسیون 
آموزش و تحقیقات مجلس:
بعید مى دانیم بطحایى براى 

کاندیداتورى مجلس استعفا 
داده باشد

نایب رئیس دوم کمیســیون 
آمــوزش و تحقیقات مجلس 

شوراى اسلامى:
استعفا جالب نبود، باید مى آمد 
مرد و مردانــه حرف هایش را 

مى گفت
دریا وفایى/ گروه پارلمانى

daryavafaei2009@gmil.com

على ربیعى سخنگوى جدید دولت :
 دلیل استعفاى سید محمد بطحایى وزیر آموزش 
و پرورش، قصد او براى کاندیداتورى در انتخابات 
آتىِ مجلس شوراى اسلامى است 




